
   
 

BÆRUM IDRETTSRÅD    DURUDVEIEN 33     1344 HASLUM        WWW.B-IR.NO 

 

PROTOKOLL 
 Styremøte tirsdag 07.06.2022 kl 17 på Villa Bekk 

 

Møtedeltakere: 
Styret: Øivind Gladsø, Knut Guldbrandsen, Eivind Gjeraker, Svein Mossing, Ola Nygard og Cecilie 
Brekke  
 
Adm. og referent: Kathrine Sole Semb  
 
Forfall: Brit Stavik og Bente Landmark 
 

Sak nr. 
2.1 PROTOKOLL 
 BIR 1 - 22/23 
 Vedtak: 

Protokollen taes til etterretning 
 
2.2 NY LOV 
 Forslag til innspill godkjennes. 
 Vedtak: 

Styret godkjenner forslag  
  
2.3 LÅNEGARANTI 
 Forslag utarbeidet for oversendelse til kommunedirektøren. 
 Vedtak: 

Styret godkjenner forslag   
  
 
2.4 REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 
2.4.1    Byfesten 
2.4.2 Alpinanleggene – oppsummering etter møte 31. mai 
2.4.3  Udemokratisk fordeling av totale tilskudd – forslag fra Erik Storelv. 
2.4.4    Kretstinget 11. juni 
2.4.5  Kolsås Skisenter 
2.4.6  Idretts – og aktivitetsråd 
2.4.7  Idrettens plass i det fremtidige Sandvika 
2.4.8  Fornebu og fotball; hvordan sikre undervarme på en av de nye banene og 

hvordan sikre ordentlig 11’er på Storøya 
2.4.9  Fordeling treningstid inne og ute, utarbeidelse av nye kriterier? 
 
 
 
Kathrine Sole Semb 080622 
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BAKGRUNNSINFO  
 
Ny lov 
Oppdatert info fra idrettskretsen:  
Når styret vedtar endringene, må det fremgå av vedtaket når lovendringene trer i kraft. Styret kan 
informere medlemmene/tilsluttede organisasjonsledd på organisasjonsleddets hjemmeside eller på 
annen måte. Det innebærer at vi ikke trenger å sette den opp som en orienteringssak på årsmøtet i 
2023. 
Organisasjonsleddet trenger ikke lenger oversende lovendringer i egen lov til et overordnet 
organisasjonsledd(idrettskretsen) for godkjenning.  

 
Lånegaranti (LG) 
Forslaget som foreligger sendes Cecilie og Øivind for en språklig gjennomgang før oversendelse til 
Kommune Direktøren (KD). 
Hensynta følgende: 

• skal gjelde både nye & eksisterende prosjekter 

• sikre idrettslagenes økonomi i større grad 

• mulighet for at flere kan realisere sine prosjekter 

• betone at det blir en automatikk når SM-søknad er godkjent at også LG innvilges 

• vedlegge vedtaket fra departementet (om lovligheten av LG) 
Ved oversendelse til KD informeres MIK, Idrett og bad samt Budstikka. 
Det er ønskelig å ferdigstille innspillet før 17. juni. 
  

Fornebu og fotball 
Snarøya SK oppfordres til å lage en illustrasjon på flytting av banen på Storøya som kan brukes 
videre når saken fremmes. De bør også ha noen tanker om egenfinansiering av undervarmen.  
Oppgradering av banen ligger inne i anleggsplanen med kr 2 mill i 2025.  
 

Fordeling av treningstid 
Idrett og bad vil jobbe videre med tildelingskriteriene og kommer med et nytt forslag til høsten. 
 

Lønnsvurdering daglig leder 
Ansettelseskomiteen forelegges innspillet og melder tilbake asap. 


